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Protokół nr XX/2020 
 
 

z sesji Rady Miejskiej w Modliborzyce odbytej w dniu 29 grudnia  2020 roku                                        
w godzinach 12.00-13.15   w  Zespole Szkół w Modliborzycach. 

 
Ad pkt 1.  Otwarcie sesji. 
 
 Pan Adam Kapusta – informuję, że dzisiejsze posiedzenie jest rejestrowane przy 
pomocy urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Otwieram obrady XX sesji w bieżącej 
kadencji. Obrady są rejestrowane dzięki uprzejmości Dyrektora Gminnego Osrodka Kultury 
w Modliborzycach Pana Andrzeja Rząda oraz pracownika Gminnego Ośrodka Kultury Pana 
Huberta Ryfińskiego. Witam  radnych, Burmistrza Modliborzyc Pana Witolda Kowalika, 
Sekretarz Gminy Panią Marzenę Dolecką – Jocek, Skarbnik Gminy Panią Barbarę Jarosz, 
Kierownika Referatu Organizacyjnego Panią Irenę Błojda. Dzisiejsza sesja odbywa się                         
w pomieszczeniach Zespołu Szkół w Modliborzycach za co też dziękuję Pani Dyrektor Annie 
Gąska. Stwierdzam, że na podstawie listy obecności w dzisiejszych obradach udział bierze                       
15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. pkt 2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
 Pan Adam Kapusta –  porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
Czy są pytania,  uwagi do proponowanego porządku obrad ?  
 

Pan Adam Kapusta – Czy są jeszcze pytania ? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie 
porządku obrad. Odbędzie się głosowanie imienne. Po odczytaniu nazwiska przez 
przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”.                                
Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 15 radnych jest za przyjęciem 
porządku obrad.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 .      
 
Ad. pkt  3.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji z 24 listopada 2020 roku. 
 

Pan Adam Kapusta – Protokół był do wglądu na stole prezydialnym, proszę, czy są 
uwagi do protokołu ? Jeżeli nie ma uwag do protokołu z poprzedniej sesji, to przechodzimy 
do głosowania nad przyjęciem protokołu. Odbędzie się głosowanie imienne. Po odczytaniu 
nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał 
się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 15 radnych jest za 
przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. pkt 4. Informacja z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 24 listopada 2020 roku 
 
 Pan Witold Kowalik – przestawił informację z realizacji uchwał podjętych na sesji  
w dniu 24 listopada 2020 roku. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, czy są pytania, uwagi do 
informacji ?,  jeśli nie ma przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszych obrad. 
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Ad. pkt  5.  Interpelacje radnych. 
 

Pan Adam Kapusta – proszę radnych o zgłaszanie interpelacji. Interpelacji nie było. 
 
  
Ad. pkt 6.  Przedstawienie wniosków stałych komisji. 
 
 Pan Adam Kapusta – proszę przewodniczących stałych komisji o przedstawienie 
wniosków.  
 
Przewodniczący wszystkich stałych komisji nie zgłosili wniosków.  
 
 
Ad. pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

1) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Modliborzycach 
na rok 2021.    

 
Pan Adam Kapusta – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

stałych komisji Rady Miejskiej w Modliborzycach na rok 2021. Wszystkie komisje 
opracowały plany pracy na rok 2021.  Projekt uchwały wraz z planami pracy komisji stanowi 
załącznik do niniejszej uchwały. Proszę czy są pytania do przestawionego projektu uchwały ? 
Nie ma. Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. Odbędzie się głosowanie 
imienne. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada czy jest: „za”. 
„przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu stwierdzam, że 
15 radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji na 
rok 2021..  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
   

2) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2020 roku. 
 

Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy w 2020 roku.  

 
Zwiększenie dochodów: 
1. Dział 758 – Różne rozliczenia, rozdziała 75802 – Uzupełnienie subwencji ogólnej dla JST 

§ 2750 zwiększenie dochodów o kwotę 28.837,00 – środki z rezerwy subwencji ogólnej 
dla gmin w których dochody podatkowe za rok 2019 powiększone o część wyrównawczą 
i równoważącą subwencji w przeliczeniu na jednego mieszkańca SA niższe od 85 % 
średnich dochodów wszystkich gmin w przeliczeniu na jednego mieszkańca. 

Razem zwiększenie dochodów  28.873,00 zł 
 

Zmniejszenie  dochodów: 
2. Dział 700 Rozdział 70005 § 0690 o kwotę 6.000,00 zł – wpływy z różnych 

opłat (zmniejszenie do wykonania); 
3. Dział 700 Rozdział 70005 § 0750 o kwotę 9.837,00 zł – wpływy z najmu 

i dzierżawy (zmniejszenie do wykonania); 
4. Dział 756 Rozdział 75618 § 2460 o kwotę 12.000,00 zł – Środki otrzymane 

od pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych (zmniejszenie do 
wykonania). 

Razem   zmniejszenie  dochodów  27.873,00 zł 
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Dochody po zmianach   31.782.870,04 zł 
 
Zmiany wydatków 
 
Zadania własne 

 
1. Dział 801 – Oświata i wychowanie  

 Rozdział 80101 Szkoły podstawowe zmniejsza się wydatki o kwotę ogółem                                 
                                                                                                               - 1.442,00 zł                        
z czego: 

- na wynagrodzenia zmniejsza się o kwotę ogółem                                 -    31.000,00 zł  
- na realizację zadań statutowych zwiększa się o kwotę                          -      9.558,00 zł  

 Rozdział 80104- Przedszkola zmniejsza się wydatki o kwotę ogółem 4.617,00 zł                    
z czego: 

- zmniejsza się wydatki na wynagrodzenia o kwotę                                    -  5.886,00 zł 
- na realizację zadań statutowych zwiększa się o kwotę                               - 1.269,00 zł  

 Rozdział 80120 – zmniejsza się wydatki ogółem o kwotę                        -  5.185,00 zł                       
z czego: 

- na wynagrodzenia zmniejsza się o kwotę ogółem                                    -   5.000,00 zł  
- na realizację zadań statutowych zmniejsza się o kwotę                           -      185,00 zł  

 Rozdział 80149 – zwiększa się wydatki na realizację zadań statutowych o kwotę                    
                                                                                                                 -   5.238,00 zł 

 Rozdział 80150 – zwiększa się wydatki ogółem o kwotę                 -  27.801,00 zł          
z czego: 

- na wynagrodzenia zmniejsza się o kwotę ogółem                                   -    3.060,00 zł  
- na realizację zadań statutowych zwiększa się o kwotę                           -   30.861,00 zł  

2. Dział 854 – Edukacyjna Opieka Wychowawcza 
 Rozdział 85401 – Świetlice - zmniejszenie wydatków o kwotę  - 1.795,00 zł            

wydatki na zadania statutowe.; 
 
Ogółem zmiany dotyczące oświaty w działach 801 i 854 są to zmiany w ramach przesunięć                        
w dziale 801zwiększenie ogółem w kwocie 1.759,00 zł a w dziale 854 zmniejszenie w kwocie 
1.795,00 zł  

 
3. Dział 750, Rozdział 75023 przesunięcie wydatków z wynagrodzeń na wydatki statutowe 

w kwocie 8.000,00 zł 
4. Dział 900, Rozdział 90005 zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 1.000,00 zł 

przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pt. „Odnawialne źródła energii w Gminie 
Modliborzyce”. 

 
Zadania zlecone 
 

1. Dział 751 – Rozdział 75101 przesunięcie środków z wydatków na wynagrodzenia na 
wydatki statutowe w kwocie 3,20 zł 

2. Dział 855 – Rodzina, Rozdział 85502 przesunięcie wydatków ze świadczeń na rzecz osób 
fizycznych w kwocie 5.000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki na wynagrodzenia w tym 
rozdziale – finansowanie ze środków z budżetu państwa; 



str. 4 
 

 
Razem zwiększenie wydatków  1.000,00 zł 
 
Budżet gminy po zmianach wynosi: 

 po stronie dochodów     31.782.870,04 zł 
  po stronie wydatków   31.403.354,04 zł 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Pan Adam Kapusta – dziękuje Panu Burmistrzowi, proszę czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały ? Skoro nie ma, przystępujemy do głosowania.  Odbędzie 
się głosowanie imienne. Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego radny odpowiada 
czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym głosowaniu 
stwierdzam, że 15 radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy                  
w 2020 roku.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
3) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Pan Witold Kowalik – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej wraz z wyjaśnieniem. Projekt uchwały stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały ?  Skoro nie ma, przechodzimy do głosowania nad przyjęciem uchwały. 
Odbędzie się głosowanie imienne.   Po odczytaniu nazwiska przez przewodniczącego,  radny 
odpowiada czy jest: „za”. „przeciw” lub „wstrzymał się”. Po przeprowadzonym imiennym 
głosowaniu stwierdzam, że 15 radnych jest za przyjęciem uchwały. Imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

4)  w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2021; 
 

Pan Witold Kowalik – Burmistrz Modliborzyc:  

a) przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Modliborzyce na rok 
2021  wraz z wyjaśnieniem do projektu uchwały.  

§ 1.  
 

Określa się łączną kwotę planowanych dochodów budżetu gminy w kwocie 32.272.184,00 zł, z tego 
dochody bieżące w kwocie zł 30.032.027,00 zł i dochody majątkowe w kwocie 2.240.157,00 zł, 
zgodnie z zał. nr 1, w tym: 
1) dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 
gminie ustawami w kwocie 9.873.082,00 zł, 
2) dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 100.000,00 zł  
3) dochody z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska w kwocie 3.000,00 zł 
4) dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w kwocie 1.110.000.00 zł. 
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§ 2.  
Określa się łączną kwotę planowanych wydatków budżetu gminy w kwocie 33.178.537,00 zł, z tego 
wydatki bieżące w kwocie 28.748.340,00 zł i wydatki majątkowe w kwocie  4.430.197,00 zł (w tym 
na dotacje inwestycyjne 1.762.780,00 zł) zgodnie z zał. nr 2, w tym: 
1) wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej i inne zadania zlecone gminie ustawami 
w kwocie 9.873.082,00 zł, 
2) wydatki na realizację zadań określonych w programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych w kwocie 138.000,00 zł, 
3) wydatki na realizację zadań określonych w programie przeciwdziałania narkomanii w kwocie 
2.000,00 zł, 
4) wydatki na ochronę środowiska i gospodarki wodnej w kwocie  3.000,00 zł  
5) wydatki na realizacje zadań  związanych z funkcjonowaniem systemu gospodarowania  odpadami 
komunalnymi w kwocie 1.110.000,00 zł. 

§ 3.  
1. Kwotę planowanego deficytu określa się w wysokości 906.353,00 zł. 
2. Źródłami pokrycia deficytu są przychody pochodzące z: 
-  niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu związanych z realizacją 
zadań podlegających szczególnym zasadom rozliczenia i finansowanych z udziałem środków Unii 
Europejskiej  906.353,00 zł.: 

§ 4.  
1) Określa się łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu gminy w kwocie 931.420,00 zł. 
2) Przychody i rozchody budżetu sklasyfikowane według paragrafów określających źródło przychodu 
oraz rodzaj rozchodu, zestawione zostały w zał. nr 3. 

§ 5.  
W budżecie gminy tworzy się rezerwy: 
1) ogólną w kwocie 40.000,00 zł, 
2) celowe w kwocie  83.000,00 zł, z przeznaczeniem na: 
- realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 83.000,00 zł. 

§ 6.  
Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy określa zał. nr 4. 

§ 7.  
Określa się : 
1) wydatki na zadania inwestycyjne, zgodnie z załącznikiem nr 5. 
2) wydatki na programy i projekty finansowane z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej, zgodnie z załącznikiem nr 6. 

§ 8.  
1) Określa się plan przychodów samorządowych zakładów budżetowych w kwocie 1.306.200,00 zł  

oraz plan kosztów w kwocie  1.306.200,00 zł,  zgodnie z załącznikiem nr 7. 
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2) Określa się plan dochodów rachunku dochodów jednostek budżetowych prowadzących działalność 
określoną w ustawie Prawo oświatowe w łącznej kwocie 547.000,00 zł oraz wydatków nimi 
finansowanych w łącznej kwocie 547.000,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 8. 

§ 9.  
1. Limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów 

wartościowych nie może przekroczyć kwoty 1.000.000,00 zł. 
2. Limit zobowiązań zaliczanych do długu, innych niż kredyty, pożyczki i papiery wartościowe 

nie może przekroczyć kwoty 1.000.000,00 zł. 
3. Łączna kwota udzielonych poręczeń i gwarancji nie może przekroczyć kwoty 1.000.000,00 zł. 

§ 10.  
1. Określa się kwotę wydatków przypadających do spłaty w roku bieżącym, zgodnie z zawartymi 

umowami , z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez gminę, w wysokości  27.000,00 zł. 

§ 11.  
1. Określa się maksymalną wysokość poręczeń udzielanych przez Burmistrza Modliborzyc w roku 

budżetowym, w kwocie   1.000.000,00 zł. 
2. Określa się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez  Burmistrza Modliborzyc w roku 

budżetowym, w kwocie 1.000.000,00 zł. 

§ 12.  
1. Upoważnia się Burmistrza Modliborzyc do zaciągania kredytów i pożyczek oraz emitowania 

papierów wartościowych na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 
gminy, których maksymalną wysokość ustala się w kwocie 1.000.000,00 zł. 

2. Upoważnia się Burmistrza Modliborzyc do zaciągania zobowiązań zaliczanych do długu, innych niż 
kredyty, pożyczki i papiery wartościowe w kwocie 1.000.000,00 zł. 

§ 13.  
1. Upoważnia się Burmistrza  Modliborzyc do dokonywania zmian w planie wydatków w ramach 

działów klasyfikacji budżetowej. 
2. Upoważnia się Burmistrza Modliborzyc do przekazania uprawnień do dokonywania przeniesień 

planowanych wydatków, w ramach działów klasyfikacji budżetowej, innym jednostkom 
organizacyjnym gminy, z wyjątkiem przeniesień wydatków na wynagrodzenia, pochodnych od  
wynagrodzeń  i wydatków majątkowych. 

3. Upoważnia się Burmistrza Modliborzyc do dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków 
związanych ze: 
1) zmianą kwot lub uzyskaniem płatności przekazywanych z budżetu środków europejskich, o ile 

zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, 
2) zmianami w przedsięwzięć finansowanych z udziałem środków europejskich albo środków 

pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi, nie pochodzących z budżetu 
Unii Europejskiej, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, 

3) zwrotem płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich. 

§ 14.  
Upoważnia się Burmistrza Modliborzyc do lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach 
bankowych w innych bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu gminy. 
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§ 15.  
Wykonanie uchwały powierza się  Burmistrzowi  Modliborzyc 

§ 16.  
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Do kalkulacji dochodów do  budżetu gminy na 2021 roku przyjęto; 

Dochody własne planowane były w oparciu o szacunkowe wykonania szczególnie dochodów 
podatkowych na bazie wykonania trzeciego kwartału 2020 roku oraz stawek podatkowych 
planowanych do uchwalenia. Odnośnie podatku rolnego przyjęto stawkę 75,00 zł za 1 ha 
przeliczeniowy, oraz pozostałych podatków  przyjęto stawki  na rok 2021, które zostały 
zaproponowane do uchwalenia  na Sesji Rady Miejskiej w miesiącu listopadzie 2020 roku – 
większość stawek pozostała na poziomie roku 2020.  

Dochody z tytułu dotacji zarówno na zadania własne jak i zlecone przyjęto w wysokościach 
określonych w piśmie z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 21 października 2020 
roku. 

 Dochody z tytułu udziału w podatkach stanowiących dochody budżetu państwa jak i dochody 
z tytułu subwencji ogólnej ustalone zostały na podstawie informacji z Ministerstwa Finansów, 
Funduszy  i Polityki Regionalnej z dnia 14 października 2020 r.  
 

b)   następnie przedstawił pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie – 
opinie stanowią załączniki do protokołu.  
 
c)  przedstawienie opinii stałych komisji Rady Miejskiej, 
 
Pan Michał Kuźnicki – Przewodniczący komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury –  

przedstawił pozytywną opinię komisji. Opinia znajduje się w teczce komisji.  
 

Pani Danuta Tęcza – przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przedstawiła pozytywną 
opinię do projektu budżetu. Komisja wnioskuje o przyjęcie budżetu gminy na rok 2021. 
Opinia znajduje się w teczce komisji.       

 
Pani Maria Piotrowska – przewodnicząca  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

przedstawiła pozytywną opinię do projektu budżetu i wnioskuje o przyjęcie budżetu gminy na 
rok 2021. Opinia komisji w teczce komisji.         

 
Pan Zbigniew Parcheta – przewodniczący komisji Rolnictwa, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego przedstawił pozytywną opinię komisji do projektu budżetu. 
Opinia komisji znajduje się w teczce komisji. Komisja wnioskuje o przyjęcie budżetu na rok 
2021. 
 

Pani Marta Bryk – przewodnicząca Komisji Ładu, Porządku Publicznego i Ochrony 
Środowiska – przedstawiła pozytywną opinię do projektu budżetu i wnioskuje o przyjęcie 
budżetu gminy na rok 2021. Opinia komisji w teczce komisji.                                                                   
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 Pan Adam Kapusta – dziękuję wszystkim stałym komisjom za zaopiniowanie projektu 
budżetu na rok 2021. 
  

d)   Pan Witold Kowalik -  Burmistrz –  żadna komisja nie wniosła  wniosków  do projektu     
      budżetu gminy na rok 2021. 
 
e)  dyskusja   
   
Pan Adam Kapusta – projekt budżetu został przygotowany prze Pana Burmistrza i Panią 

Skarbnik. Proszę czy są pytania, uwagi do przedstawionego projektu budżetu ? Skoro nie ma pytań, 
uwag zamykam dyskusję. 
                              

f) głosowanie za przyjęciem uchwały budżetowej na rok 2021 przedstawionej przez        
Burmistrza Modliborzyc. 
 
Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi, proszę czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Skoro nie ma, przystępujemy do głosowania.  Głosujemy 
imiennie, po wyczytaniu radnego, radny wypowiada; jestem za, przeciw lub wstrzymał się 
oraz podniesienie ręki. Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że za przyjęciem 
uchwały budżetowej na rok 2021 głosowało 15 radnych, przeciw – 0 radnych i wstrzymał się 
– 0 radnych. Uchwała została podjęta. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
  

5)  w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Pan Witold Kowalik – przestawił projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej wraz z objaśnieniem wraz z pozytywną opinią RIO przedłożonego projektu 
uchwały.  
 

Pan Adam Kapusta – dziękuję Panu Burmistrzowi. Czy są pytania do projektu 
uchwały? Nie widzę, proszę przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. Głosujemy 
imiennie po wyczytaniu radnego, radny wypowiada; jestem za, przeciw lub wstrzymał się 
oraz podniesienie ręki. Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0 radnych i wstrzymał się – 0 radnych. Uchwała 
została podjęta. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. pkt 8. Odpowiedzi na interpelacje.  

 
Pan Adam Kapusta – interpelacji nie było przechodzimy na następnego punktu obrad. 
 
 

Ad. pkt 9.  Zapytania i wolne wnioski radnych i gości zaproszonych. 
 
 Pan Adam Kapusta – proszę czy są jakieś pytania dotyczące spraw mieszkańców 
gminy ? 
 
 Pani Danuta Tęcza –  w imieniu własnym i radnych chciałam Panu Burmistrzowi 
podziękować  za zmianę oświetlenia ulicznego ze zwykłego na ledowe. 
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 Pan Piotr Drzymała – Wysoka Rado, Panie Burmistrzu – chciałem złożyć wniosek                         
o ujęcie inwestycji drogowej w miejscowości Wolica i Bilsko. Wiem, że gmina skład się                         
z kilku okręgów. Wszystkie drogi dobrze się remontuje, a to już trzeci budżet układany za 
mojej kadencji.  Mam nadzieję, że w przyszłym budżecie pojawi się ta inwestycja. 
 
 Pani Marta Bryk – w imieniu własnym i mieszkańców chciałam podziękować radnym 
i Panu Burmistrzowi za remont drogi w m-ści Zarajec. 
 
 Pan Witold Kowalik – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ! – miło słyszeć,                               
że mieszkańcy widzą,  mówią, że w gminie jest coś robione. Na pewno robione jest to też na 
wniosek radnych. Nieraz jest w jednym miejscu jest zrobione więcej, w innym mniej. Jest to 
robione w zależności od możliwości finansowych oraz możliwości pozyskania środków 
zewnętrznych. Jak zawsze mówiłem, że w pierwszej kolejności będą robione te zadania do 
których otrzymujemy dofinansowanie. Ale zawsze jakieś inwestycje są robione. Staramy się 
budżet równoważyć, żeby w każdym sołectwie  było coś robione. Proszę Państwa dzisiejsza 
sesja jest najważniejsza w tym roku kalendarzowym, a dlaczego ? Po pierwsze  ostatnie 
zmiany w tym budżecie w roku 2020. I tutaj chciałbym podziękować radnym za przyjęte 
zmiany w budżecie, które proponujemy. Dziękuję Pani Skarbnik za właściwą obsługę 
finansową, dziękuję  Pani Sekretarz, bo wspólnie pracujemy przy zmianach w budżecie, żeby 
ten budżet udało nam się zbilansować. Chciałbym też podziękować całemu zespołowi 
pracowników jak również wszystkim kierownikom jednostek organizacyjnych, że również 
zbilansowali swoje budżety, a niekiedy pozostały drobne oszczędności. Chciałbym 
podziękować radnym za jednomyślne przyjęcie budżetu gminy na rok 2021. Na pewno ten 
budżet będzie jeszcze nieraz zmieniany, będziemy wprowadzać inwestycje (modernizacja  
i rozbudowa oczyszczalni ścieków). Na dzień dzisiejszy nie mamy konkretów, ale jakieś 
środki otrzymamy. Jak będziemy mieli decyzję, będziemy wprowadzać zmiany w budżecie 
gminy. Na dzień dzisiejszy wprowadziliśmy te inwestycje, gdzie mamy na 100 procent 
pewne, że otrzymamy środki; Na OZE, termomodernizacja budynków szkół. Dziękuję Pani 
Skarbnik i Pani Sekretarz za przygotowanie i zbilansowanie budżetu na rok 2021. Jest to 
trudna praca, wymaga dokładnej analizy. 
Powiem tak, że Rząd potraktował nas jak gorsze zło. Był nabór wniosków do Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych. Nie wszystkie gminy otrzymały dofinansowanie. Nasza 
gmina złożyła  5 wniosków, wnioski były naprawdę dobrze przygotowane, ale nawet złotówki 
nie otrzymaliśmy. Teraz znowu złożyliśmy 3 wnioski aby tam na „górze” w Rządzie 
wiedzieli, że tutaj też są ludzie i czekają na pieniądze i też popierają ten Rząd. Potraktowali 
tak, że jeżeli samorządowcy nie są z nimi, to nie dać im pieniędzy, ale to nie mnie każą, 
wójta, burmistrza ale każą wyborców którzy na nich głosują. Ja jestem bezpartyjny. A co 
będzie jak za jakiś czas zmieni się Rząd ? To jest tak pokazane, jak można dzielić Polskę na 
część lepszą i gorszą.  Wracając do rzeczy, będziemy chcieli zrealizować choć w 90% to co 
zaplanowaliśmy. 
Chciałbym wszystkim radnym, pracownikom, mieszkańcom życzyć aby ten Nowy Rok 2021 
był rokiem spokojnym, pełen nadziei, aby zdrowie nas nie opuszczało i żebyśmy nie dzielili 
się, a łączyli.  
 

Pan Adam Kapusta – dziękuje bardzo Panu Burmistrzowi. Zbliżamy się do pkt 10. 
Jeżeli nie ma więcej pytań, uwag, to chciałbym również złożyć życzenia. Dzisiejsza sesja jest 
w okresie przed noworocznym. Chciałbym wszystkim radnym i państwu złożyć życzenia 
zadowolenia i satysfakcji z pełnionej funkcji w tym Nowym 2021 roku, żeby była satysfakcja 
z tej pracy i żeby mieszkańcy mieli dużo satysfakcji z naszej pracy. A wszystkim państwu, 
Pana Burmistrzowi, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik i wszystkim mieszkańcom życzę 
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wszystkiego dobrego, żeby ten Nowy Rok był rokiem, który wreszcie pozwoli zażegnać to 
niebezpieczeństwo spowodowane pandemią. Gdzie wysiłki ponoszone przez służbę zdrowia 
wreszcie osiągnęły zamierzony skutek, że będzie zdrowie każdemu dopisywało. Życzę też 
życzliwości i serdeczności, żeby ludzie jeżeli mogą przejawiali życzliwość i serdeczność 
Państwu w urzędzie, bo Urząd jest cały czas otwarty i służy pomocą. Wszystkie referaty 
pracują i służą pomocą. Życzę aby ta sytuacja pandemowa ustała i to niebezpieczeństwo 
minęło. Reżim sanitarny musimy zachowywać, zadbać o dystans, dezynfekcję, żeby ta 
sytuacja ustabilizowała się. 
 
Ad. pkt 10. Zamknięcie sesji. 
 

Pan Adam Kapusta – Bardzo dziękuję wszystkim osobom które brały udział                          
w dyskusji, zabierały głos. Zamykam obrady XX sesji Rady Miejskiej  w Modliborzycach, 
dziękuję wszystkim za przybycie.  
 
 
 
 
Protokołowała 
 
 Irena Błojda                                                                                              
                                                                                                        Przewodniczący  
                                                                                                         Rady Miejskiej 
 
                                                                                                         Adam Kapusta 
 


